
Ελευσίνα 03/01/19 

Από την ενημερωτική συνάντηση με την Διευθύνουσα σύμβουλο  

του ELEUSIS 2021 κυρία Μαρία Φιλιππή καθώς και με τον  

κύριο Γιαννόπουλο, υπεύθυνο επικοινωνίας. Η συζήτηση περιεστράφη 

γύρω από την πολιτιστική πρωτεύουσα. Ευχαριστώ και τους δύο  

για την σημαντική ενημέρωση που μου προσέφεραν. Τους εύχομαι  

καλή χρονιά και καλή επιτυχία στο έργο τους. Εκτιμώ ότι  

θα προετοιμάσουν την μέχρι τώρα καλύτερη Πολιτιστική Πρωτεύουσα. 

 

 

 


